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Note : Cet appareil est conforme à la Partie 15 des règlements de la FCC et aux normes RSS 
de l’Industrie du Canada. Son fonctionnement est soumis aux deux conditions suivantes :  (1) 
cet appareil ne doit pas causer des interférences nuisibles, et (2) cet appareil doit accepter 
toute interférence reçue, y compris les interférences qui peuvent provoquer un fonctionnement 
indésirable.   
 
Le fabricant n'est pas responsable des toutes interférences radio ou télévision causées par 
des modifications non autorisées apportées à cet appareil. De telles modifications peuvent 
empêcher l’utilisateur d’utiliser l'appareil. 
 
THIS DEVICE COMPLIES WITH PART 15 OF THE FCC RULES AND INDUSTRY CANADA 
LICENSE-EXEMPT RSS STANDARD(S). OPERATION IS SUBJECT TO THE FOLLOWING 
TWO CONDITIONS: (1) THIS DEVICE MAY NOT CAUSE HARMFUL INTERFERENCE, AND 
(2) THIS DEVICE MUST ACCEPT ANY INTERFERENCE RECEIVED, INCLUDING 
INTERFERENCE THAT MAY CAUSE UNDESIRED OPERATION. 
 
THE MANUFACTURER IS NOT RESPONSIBLE FOR ANY RADIO OR TV INTERFERENCE 
CAUSED BY UNAUTHORIZED MODIFICATIONS  OR CHANGE TO THIS EQUIPMENT. 
SUCH MODIFICATIONS  OR CHANGE COULD VOID THE USER’S AUTHORITY TO 
OPERATE THE EQUIPMENT. 
 
This radio transmitter (identify the device by certification number or model number if Category 
II) has been approved by Industry Canada to operate with the antenna types listed below with 
the maximum permissible gain indicated. Antenna types not included in this list, having a gain 
greater than the maximum gain indicated for that type, are strictly prohibited for use with this 
device. 
 
Le présent émetteur radio (identifier le dispositif par son numéro de certification ou son 
numéro de modèle s'il fait partie du matériel de catégorie II) a été approuvé par Industrie 
Canada pour fonctionner avec les types d'antenne énumérés ci dessous et ayant un gain 
admissible maximal. Les types d'antenne non inclus dans cette liste, et dont le gain est 
supérieur au gain maximal indiqué, sont strictement interdits pour l'exploitation de l'émetteur. 
 
Antenna Type Max. Antenna Gain(dBi) 
External antenna with RP-SMA connector 2.0 
 
To maintain compliance with RF exposure guidelines, this equipment should be installed 
and operated with a minimum distance of 20cm between the radiator and your body. 




